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dnia 24.04.2025r. 

Rada Miejska w Niepołomicach 

Radni-Sesja 

Protokół 15/2025 

 

XV Sesja Rady Miejskiej w Niepołomicach w dniu 2025-04-24 

Miejsce posiedzenia: Zamek Królewski w Niepołomicach 

Obrady rozpoczęto 2025-04-24 o godzinie 16:00, a zakończono o godzinie 19:19 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Marek Ciastoń 

2. Andrzej Gąsłowski 

3. Milena Janković 

4. Małgorzata Juszczyk 

5. Konrad Klima 

6. Marta Korabik 

7. Magdalena Kuźba 

8. Paweł Lasek 

9. Anna Marzec 

10. Karolina Marzec-Oleksik 

11. Marcin Migas 

12. Krzysztof Sondel 

13. Jakub Stachaczyk 

14. Kamil Starosta 

15. Paulina Szuwarzyńska 

16. Piotr Ślusarek 

17. Agata Świętek 

18. Tomasz Tomala 

19. Robert Toroń 

20. Józef Trzos 

21. Stanisława Zielińska 

1. Otwarcie XV sesji Rady Miejskiej i sprawdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Niepołomicach Paweł Lasek otworzył XV sesję i powitał obecnych na 

sali.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 
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Burmistrz Michał Hebda poprosił o wprowadzenie do porządku obrad punktu udzielenia pomocy 

finansowej dla Miasta i Gminy Cassino położonej na terytorium Włoch. Wyjaśnił, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa zakwestionowała uchwałę dotyczącą pomocy Powiatowi Wielickiemu skoro to gmina 

Casino we Włoszech wykonuje tablicę upamiętniającą.  

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Przyjęto zmieniony porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XIII i XIV sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 

Protokoły zostały przyjęte. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy Niepołomice z 

uwzględnieniem działalności Policji, Straży Miejskiej oraz OSP. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Komendant Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafał Dzierżak 

- Paulina Szuwarzyńska 

- Komendant Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafał Dzierżak 

- Paulina Szuwarzyńska 

- Komendant Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafał Dzierżak 

- Paulina Szuwarzyńska 

- Komendant Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafał Dzierżak 

- Magdalena Kuźba 
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- Burmistrz Michał Hebda 

- Magdalena Kuźba 

- Komendant Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafał Dzierżak 

- Milena Janković 

- Komendant Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafał Dzierżak 

- Milena Janković 

- Komendant Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafał Dzierżak 

- Milena Janković 

- Komendant Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafał Dzierżak 

- Milena Janković 

- Stanisława Zielińska 

- Andrzej Gąsłowski 

- Komendant Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafał Dzierżak 

- Stanisława Zielińska 

- Komendant Straży Miejskiej w Niepołomicach Janusz Kaczmarczyk 

- Milena Janković 

- Komendant Straży Miejskiej w Niepołomicach Janusz Kaczmarczyk 

- Kamil Starosta 

- Komendant Straży Miejskiej w Niepołomicach Janusz Kaczmarczyk 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Sekretarz Gminy Jerzy Groński 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Robert Toroń 

- Leszek Łach 

- Piotr Ślusarek 

- Leszek Łach 

- Piotr Ślusarek 

- Leszek Łach 

- Stanisława Zielińska 

- Leszek Łach 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Krzysztof Sondel 

- Leszek Łach 

Komendant Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafał Dzierżak przedstawił sprawozdanie za 

rok 2024. Radna Szuwarzyńska zapytała o statystyki związane z incydentami po spożyciu alkoholu oraz 

statystyki związane z interwencjami w związku z przemocą domową. Pan komendant zaproponował 

spotkanie lub przekazanie drogą mailową takich statystyk. Drugie pytanie radnej dotyczyło szkoleń 

funkcjonariuszy z zakresu umiejętności miękkich. Komendant przyznał, że nie kojarzy takich szkoleń. 

Radna zapytała czy policjanci są gotowi takie szkolenie przejść. Komendant odpowiedział twierdząco. 

Radna Kuźba zapytała burmistrza czy posiada już jakieś informacje związane z izbą wytrzeźwień. 

Uzyskała odpowiedź, że umowa jest zawarta. Radna podziękowała za spotkania z dzielnicowym. 

Zasugerowała, że takie spotkania powinny odbywać się częściej. Podkreśliła, że rozumie, iż częstotliwość 

spotkań związana jest z ilością zatrudnionych funkcjonariuszy. Pan Dzierżak powiedział, że były 

prowadzone rozmowy z Komendantem Wojewódzkim Policji w Krakowie i zapewniał o rozważeniu 
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problemu personalnego w jednostce. Radna Janković zapytała o prowadzone działania związane z 

oszustwami telefonicznymi. Uzyskała odpowiedź, że prowadzone są spotkania z dzielnicowymi dotyczące 

tego problemu. Radna zapytała również o statystki związane ze wzrostem przestępczości z udziałem 

obcokrajowców. Komendant przyznał, że takie statystyki nie są prowadzone ale widoczne jest wzrost 

incydentów z udziałem obcokrajowców. Radna zapytała o informacje dotyczące narodowości tych osób. 

Uzyskała odpowiedź, że Niepołomice są wielokulturowe. Radna zwróciła również uwagę na brak 

informacji o zdarzeniach z udziałem zwierząt i spaw związanych z środowiskiem. Poprosiła również o 

przygotowanie na przyszłość statystyk o częstotliwości patroli policji w różnych częściach gminy. Jako 

kolejna głos zabrała radna Zielińska. Przestawiła raport komisji bezpieczeństwa, który powstał po 

przeanalizowaniu odpowiedzi jakich udzielił Pan Komendant na pismo komisji. Radny Gąsłowski 

poruszył kwestię narkotyków w szkołach. Uzyskał odpowiedź, że sprawami związanymi z narkotykami 

zajmuje się głównie wydział kryminalny Komendy Powiatowej w Wieliczce. Radna Zielińska dodała, że 

prowadzonych jest 16 postępowań w sprawie narkotyków na terenie gminy. Przewodniczący podziękował 

Komendantowi Komisariatu Policji w Niepołomicach podkom. Rafałowi Dzierżakowi za złożone 

sprawozdanie. 

Kolejne sprawozdanie przedstawił Komendant Straży Miejskiej w Niepołomicach Janusz Kaczmarczyk. 

Radna Janković zapytała czy zanotowano większą ilość wykroczeń z osobami innych narodowości. 

Komendant odpowiedział, że niewiele a jeśli już jakieś były to dotyczyły one wykroczeń drogowych. 

Radny Starosta poruszył kwestie odholowywania pojazdów nieużytkowych bądź wraków. Sekretarz 

gminy Jerzy Groński odpowiedział, że badane są wszystkie aspekty. Planowane miejsce parkingu dla 

takich pojazdów to okolice PSZOK-a. Jeśli teren będzie dostosowany wówczas Straż Miejska zostanie 

wyposażona w odpowiedni sprzęt do usuwania pojazdów. Radny zapytał czy szacowano opłacalność 

posiadania na własność takiego parkingu, czy nie korzystniej taki parking dzierżawić. Uzyskał odpowiedź, 

że zdecydowanie korzystniej będzie wykorzystać posiadany teren odpowiednio technicznie przygotowany 

aniżeli dzierżawić. Burmistrz dodał również, że taka inwestycja potrzebuje opinii środowiskowej. 

Uzupełnił również, że będzie sporządzona opinia hydrologiczna w pierwszej kolejności strefy 

inwestycyjnej. Burmistrz zaproponował powrót do tematu parkingu na kolejnej sesji. Radny Toroń zapytał 

czy była nałożona w ubiegłym roku na kogoś kara za palenie w kominku drzewem. Uzyskał odpowiedź, 

że kara pieniężna nie została nałożona. Jednak zostało udzielone pouczenie. Przewodniczący podziękował 

za złożone sprawozdanie.  

Jako ostatni sprawozdanie złożył prezes Zarządu Oddziału Miejsko- Gminnego Związku OSP 

Rzeczypospolitej Polskiej w Niepołomicach Leszek Łach. Radny Ślusarek zapytał czy rozważany był 

zakup do którejś jednostki systemu Cold Cup. Uzyskał odpowiedź, że nie był rozważany zakup takiego 

systemu. Radna Zielińska przedstawiła raport komisji bezpieczeństwa z udzielonych przez druha 

Sławomira Mikurdę odpowiedzi na zadane pytania zarówno na piśmie jak również na spotkaniu. Pan Łach 

wyjaśnił, że strażacy nie są ratownikami medycznymi. Druhowie przechodzą kwalifikowany kurs 

pierwszej pomocy. Burmistrz powiedział, że został wystosowany wniosek do Urzędu Marszałkowskiego 

na dofinansowanie szkoleń dla OSP. Jeśli chodzi p wody odpadowe, w Powiatowym Inspektoracie 

Nadzoru Budowlanego w Wieliczce inwestor musi wykazać w jaki sposób wody te będą gospodarowane. 

Radny Sondel zasugerował, że powinno być więcej osób w jednostkach OSP posiadających prawo jazdy 

kat. C. Pan Łach przyznał, że z kierowcami kategorii C i wyższych jest problem.  

Przewodniczący podziękował za sprawozdanie.  

 

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2024 rok 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Obligatoryjne sprawozdanie z programu uchwalonego w roku poprzednim.  

 

6. Sprawozdanie burmistrza z prac między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz przedstawił jakie zarządzenia, przetargi oraz inwestycje zostały podjęte w okresie między 

sesjami. 

 

 

7. Sprawy różne, wolne wnioski, interpelacje radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Milena Janković 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Milena Janković 

- Sekretarz Gminy Jerzy Groński 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Krzysztof Sondel 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Magdalena Kuźba 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Marta Korabik 

- Kamil Starosta 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Kamil Starosta 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Kamil Starosta 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Kamil Starosta 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Kamil Starosta 

- Anna Marzec 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Anna Marzec 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Anna Marzec 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Anna Marzec 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Stanisława Zielińska 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Agata Świętek 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Radna Janković poprosiła o potwierdzenie danych dotyczących inwestycji garażu. Uzyskała odpowiedź, 

że jest to 6 500 PLN za 1m2. Radna poprosiła również o rozpowszechnienie informacji o przeniesieniu 

komisji wyborczej z Zamku Królewskiego do liceum. Radna zapytała również o nabór na stanowisko 

podinspektora do Spraw Bezpieczeństwa, Zarządzania Kryzysowego, Obrony Cywilnej, Spraw 

Wojskowych oraz współpracy z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi w Referacie Bezpieczeństwa i 

Zarządzania Kryzysowego Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich. Odpowiedzi udzielił 

sekretarz gminy Jerzy Groński. Wyjaśnił, że pierwszy nabór o który zapytała radna dotyczył osoby do 

spraw Ochotniczych Straży Pożarnych. Obecna rekrutacja jest na stanowisko zajmujące się obroną 

cywilną i sprawami wojskowymi. Radny Sondel zapytał czy przy okazji modernizacji sieci gazowej na 

ulicy Wąskiej w Niepołomicach nie można zmodernizować również sieci wodociągowej. Burmistrz 

odpowiedział, że omówi sprawę z prezesem wodociągów. Radna Kuźba zapytała o informacje dotyczące 

dofinansowania placówek medycznych. Burmistrz odpowiedział, że poinformuje jeśli uzyska informacje 

w tym temacie. Radna Korabik przedstawiła krótki rys historyczny dotyczący 1000-lecia koronacji 

Bolesława Chrobrego. Radny Starosta poruszył kwestię Czystego Transportu. Usłyszał w odpowiedzi, że 

gminę podczas spotkania w tej sprawie reprezentował dyrektor wydziału ochrony środowiska i klimatu 

Maciej Maderak. Termin wprowadzenia opłat za wjazd do Krakowa został przesunięty. Radny zapytał czy 

była poruszana kwestia dróg wojewódzkich i krajowych. Zapytał również kiedy mieszkańcy będą 

informowani o regulacjach prawych związanych ze Strefą Czystego Transportu. Uzyskał odpowiedź, że ta 

kwestia leży po stronie władz miasta Krakowa. Wszelkie informacje jakie zostaną przesłane do urzędu 

będą przekazywane mieszkańcom z zaznaczeniem, kto te regulacje prawne wprowadza. Radna Marzec 

poruszyła temat mieszkań socjalnych. Burmistrz odpowiedział, że na liście oczekujących na mieszkanie 

socjalne jest około 70 osób. Wydział gospodarki komunalnej cyklicznie weryfikuje listę. Radna zapytał 

również o końcowe rozliczenia związane z remontem dachu na budynku magistratu. Uzyskała odpowiedź, 

iż poza dodatkowymi kosztami związanymi z wymiana poszycia dachowego również na baszcie które 

kosztowało 200 000 nie było więcej dopłat. Ostatnie pytanie radnej dotyczyło osiedla „Kwiat paproci”, 

które miało powstać w Staniątkach. Radna uzyskała odpowiedź, że jest dwóch inwestorów z którymi były 

prowadzone rozmowy. W warunkach jakie zostały im przestawione jest modernizacja i przebudowa ulicy 

Polnej. Radna Zielińska zapytała czy budowane mieszkania będą komunalne czy osoba mieszkająca 

będzie mogła je później wykupić. Burmistrz odpowiedział, że mają to być mieszkania własnościowe 

gminy. Radna Świętek zapytała o możliwość stworzenia przejścia dla pieszych na wysokości formy Coca-

Cola. Uzyskała odpowiedź, że były prowadzone rozmowy z Zarządem Dróg Wojewódzkich w tej sprawie 

i przejście dla pieszych w tym miejscu powstanie.  

Burmistrz dodał również, że otrzymał odpowiedź od doktora Kłuska, że do wniosku o który pytała radna 

Kuźba zostały złożone wyjaśnienia i oczekuje na rozstrzygnięcie.  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2025r. 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Karolina Marzec-Oleksik 

- Marcin Migas 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Niepołomicach Paweł Lasek 

- Marcin Migas 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Niepołomicach Paweł Lasek 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Skarbnik Miasta i Gminy Niepołomice Beata Kolasa 

- Józef Trzos 

- Skarbnik Miasta i Gminy Niepołomice Beata Kolasa 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Przewodnicząca komisji budżetowej Karolina Marzec- Oleksik przestawiła stanowisko komisji w sprawie 

zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2025r oraz Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Niepołomice na lata 2025-2044. Komisja rekomenduje podjęcie obu uchwał. Radny Migas zwrócił się z 

zapytaniem o finansowanie Spółki Zamek Królewski. Burmistrz przedstawił porównanie miesięczne 

przychodów z działalności Zamku w roku 2023 do roku 2024 w wybranych miesiącach od momentu kiedy 

prezesem został pan Piotr Sionko. W porównaniu widać wzrost przychodów z prowadzenia działalności 

na Zamku. Radny Migas podkreślił, że gmina nie tylko dokłada w dalszym ciągu do Spółki Zamek ale 

również traci na przykład nie wynajmując powierzchni restauracyjnej czy hotelowej. Powiedział również, 

że cieszy się ze dochody spółki w zestawieniu wzrastają w porównaniu do lat poprzednich.  Burmistrz 

przyznał, że można oddać w obce ręce pomieszczenia ale gmina przez to będzie miała mniejszą 

możliwość zarządzania obiektem. Przewodniczący Lasek zapytał czy spodziewane są straty i utrudnienia 

w związku z remontem dziecińca. Uzyskał odpowiedź, że działalność obiektu będzie ograniczona ale 

prace będą prowadzone etapowo aby zachować ciągłość pracy obiektu. Skarbnik Gminy Beata Kolasa 

poprosiła o wprowadzenie autopoprawki. Radny Trzos zapytał o wydatki na Drogę 75. Pani Skarbnik 

odpowiedziała, że jest to kwota przeznaczona na wykonanie dokumentacji. Burmistrz dodał, że zostało 

ustalone z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, iż Gmina Niepołomice wykona całą 

koncepcję rozwiązań komunikacyjnych. Wysokość kwoty podyktowana jest potrzebą wykonania badań 

natężenia ruchu.  

Sprawdzono kworum 

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2025r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, 

Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Milena Janković, Anna Marzec, Marcin Migas, Józef Trzos 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niepołomice na lata 

2025-2044. 

 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niepołomice na lata 2025-

2044. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, 

Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Milena Janković, Anna Marzec, Marcin Migas, Józef Trzos 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta. 

Ogłoszono przerwę.  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Niepołomicach. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz wyjaśnił, że po uzgodnieniu z Zarządem Miejsko- Gminnego OSP przyznane zostały dotacje 

celowe dla poszczególnych jednostek OSP.  

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Niepołomicach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Podłężu. 

 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Podłężu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży w Zabierzowie 

Bocheńskim. 

 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży w Zabierzowie 

Bocheńskim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży w Woli Batorskiej. 

 

Odbyło się głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży w Woli Batorskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży w Staniątkach. 

 

Odbyło się głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży w Staniątkach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży w Zagórzu. 

 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży w Zagórzu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Słomirogu. 
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Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Słomirogu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży w Woli Zabierzowskiej. 

 

Odbyło się głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży w Woli Zabierzowskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zakrzowie. 

 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zakrzowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zakrzowcu. 

 

Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zakrzowcu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Niepołomicach Podgrabiu. 

 

Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Niepołomicach 

Podgrabiu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 
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Uchwała została podjęta.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 

Policji (Komenda Wojewódzka Policji w Krakowie) z przeznaczeniem na współuczestnictwo w zakupie 

służbowego sprzętu transportowego wraz z wyposażeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Wieliczce. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Wniosek Komendanta Powiatowej Policji w Wieliczce. Zakup nowego pojazdu dla Komisariatu w 

Niepołomicach. 

 

Odbyło się głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji 

(Komenda Wojewódzka Policji w Krakowie) z przeznaczeniem na współuczestnictwo w zakupie 

służbowego sprzętu transportowego wraz z wyposażeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Wieliczce. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2025 roku środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej, z przeznaczeniem na wydatki bieżące Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Wieliczce związane realizacją jej zadań statutowych. 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Burmistrz Michał Hebda 

Uchwała podejmowana co roku. Jest to wsparcie dla PSP. Wszystkie gminy Powiatu Wielickiego 

przekazują środki. Kwota 30 000 złotych.  

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2025 roku środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej, z przeznaczeniem na wydatki bieżące Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Wieliczce związane realizacją jej zadań statutowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została pojęta.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Rada Miejska poprzedniej kadencji podejmowała uchwałę w tej sprawie. Z powodu problemów 

technicznych nie została ona zrealizowana stąd prośba o możliwość wydatkowania kwoty dotacji w roku 

2025.  

Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie gminy Niepołomice w 2025 roku 

oraz określenia sezonu kąpielowego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o Bobrowe Rozlewisko w Zabierzowie Bocheńskim. Uchwała 

podejmowana jest co roku.  

Odbyło się głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie gminy Niepołomice w 2025 roku oraz 

określenia sezonu kąpielowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

Uchwała została podjęta.  

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Niepołomice. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Wojciech Biernat 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Wojciech Biernat 

- Józef Trzos 

- Wojciech Biernat 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Wojciech Biernat 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Niepołomicach Paweł Lasek 

- Wojciech Biernat 

- Marcin Migas 

- Wojciech Biernat 

- Marcin Migas 

- Wojciech Biernat 

 

Burmistrz poprosił o zabranie głosu dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego Wojciecha Biernata. 

Dyrektor wyjaśnił, że wynika to z nowelizacji ustawy o Planowaniu Przestrzennym. Jest to obowiązek 

wszystkich gmin w Polsce. Burmistrz potwierdził słowa dyrektora. Jeśli gmina nie wprowadzi Planu 

Ogólnego będzie to traktowane jako bezczynność rady miejskiej jako organu stanowiącego. Dyrektor 

Biernat podkreślił, że decyzje podjęte w planie będą widoczne za kilkanaście lat a oceniać je będzie 

można dopiero za kilkadziesiąt więc ważne jest aby taki plan wykonała dobra firma urbanistyczna. 

Dyrektor wyjaśnił także jakie są konsekwencje nieuchwalenia Planu Ogólnego. Radny Trzos poprosił o 

sprostowanie na łamach mediów, że w dniu dzisiejszym nie jest uchwalany plan ogólny. Dyrektor Biernat 

podkreślił, że będą udostępnione mieszkańcom informacje na temat planu ogólnego jak również 

instruktarz jak wypełnić wniosek ponieważ według dyrektora sam wniosek jest dość skomplikowany. 

Paweł Lasek zapytał czy sama procedura sporządzenia Planu Ogólnego jest zbliżona do procedury zmiany 

w planie zagospodarowania przestrzennego oraz czy został zrobiony kosztorys dla gminy. Uzyskał 

odpowiedź, że ustawa przewiduje jak mają wyglądać kolejne etapy tej procedury, która jest zbliżona do 

poprzedniej. Koszty nie były szacowane. Radny Migas zapytał czy wnioski złożone przez mieszkańców o 

przekształcenie działek będą dalej obowiązywały czy będzie konieczność składania nowych wniosków. 

Wnioski, które były składane zostaną przekazane do studium urbanistycznego natomiast pod uwagę będą 
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brane wnioski złożone w terminie ich składania, który zostanie ogłoszony.  

Odbyło się głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Niepołomice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, 

Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/135/25 Rady Miejskiej w Niepołomicach z dnia 

13 marca 2025 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół 

podstawowych, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy 

Niepołomice przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz wyjaśnił, że Regionalna Izba Obrachunkowa zakwestionowała użycie zwrotu dotyczącego 

rachunku bankowego organu nadzorującego w związku z czym zostanie on zmieniony na numer rachunku 

bankowego właściwego do przekazania dotacji.  

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/135/25 Rady Miejskiej w Niepołomicach z dnia 13 

marca 2025 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół 

podstawowych, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy 

Niepołomice przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Kamil 

Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef 

Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęte.  

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej. (dot. działki Nr 741/17 poł. w Zabierzowie Bocheńskim) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Józef Trzos 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Józef Trzos 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Magdalena Kuźba 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz wyjaśnił, że jest to miejsce w Centrum Zabierzowa. Prostowanie własności gdzie na prywatnej 

działce znajduje się przystanek komunikacji publicznej. Radny Trzos zapytał jaki dostęp do drogi 

publicznej będzie miał właściciel działki.  Burmistrz wyjaśnił, że umówione jest spotkanie z właścicielem 

oraz radną Kuźbą. Radna Kuźba wniosła o potwierdzenie, że procedowanie tego planu nie ma na celu 

ograniczenia działalności gospodarczej na tym terenie i likwidacji tej działalności. Burmistrz potwierdził 
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słowa radnej.  

Odbyło się głosowanie  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej. (dot. działki Nr 741/17 poł. w Niepołomicach) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Kamil 

Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef 

Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej. (dot. działki Nr 1474 poł. w Podłężu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Józef Trzos 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Ulica Staropocztowa. Prostowanie spraw własnościowych w całym ciągu ulicy. Radny Trzos zapytał czy 

na tej ulicy są jeszcze działki stanowiące własność prywatną czy wszystkie są własnością gminy. Uzyskał 

odpowiedź, że są jeszcze działki stanowiące własność prywatną.  

 

Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej. (dot. działki Nr 1474 poł. w Podłężu) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Kamil 

Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef 

Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta. 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej. (dot. działki Nr 1577/12 poł. w Woli Batorskiej) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Nabycie drogi. 

Odbyło się głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej. (dot. działki Nr 1577/12 poł. w Woli Batorskiej) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Kamil 
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Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef 

Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania (w najem), w trybie 

bezprzetargowym, części niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy 

Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. (dot. działki Nr 853 poł. w Staniątkach) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz wyjaśnił, że również kolejna uchwała dotyczy tego tematu. Chodzi o miejsce gdzie mogłyby się 

przenieść się korty tenisowe, które obecnie znajdują się przy stadionie Puszczy. 

 

Odbyło się głosowanie. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania (w najem), w trybie 

bezprzetargowym, części niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy 

Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. (dot. działki Nr 853 poł. w Staniątkach) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Kamil 

Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef 

Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

31. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania (w najem), w trybie 

bezprzetargowym, niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice – 

na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. (dot. działki Nr 846/2 poł. w Staniątkach) 

 

Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania (w najem), w trybie bezprzetargowym, 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy Niepołomice – na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata. (dot. działki Nr 846/2 poł. w Staniątkach) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Kamil 

Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef 

Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

32. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie zniesienia pomnikowej ochrony drzewa. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Konrad Klima 

- Marta Korabik 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Marta Korabik 

- Marcin Migas - (Ad Vocem) 
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- Burmistrz Michał Hebda 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Niepołomicach Paweł Lasek 

 

Przewodniczący komisji Skarg, wniosków i petycji przestawił postanowienie jak i uzasadnienie komisji. 

Radna Korabik przyznała, że była na komisji i jej zaniepokojenie wzbudziła kwestia powstawania nowych 

pomników przyrody na własności prywatnej, gdzie właściciel który stwierdzi obniżenie wartości działki 

będzie mógł wnioskować do gminy o odszkodowania a gmina je wypłaci. Burmistrz wyjaśnił, że nie było 

przypadku odszkodowania z tytułu powstania pomnika przyrody. Od maja ubiegłego roku nie było 

projektu uchwały o ustanowieniu pomnika przyrody. Ponadto to rada musi podjąć uchwałę o ustanowieniu 

pomnika przyrody. Radny Migas wniósł aby przy następnym ustanowieniu pomnika przyrody możliwe 

było zapoznanie się z pełną dokumentacją. Burmistrz zaproponował aby przed kolejnym ustanowieniem 

pomnika przyrody zwołać komisję na którą zaproszenie będą mieli wszyscy radni i tam będzie można 

zapoznać się z pełną dokumentacją. Komisja będzie zwoływana odpowiednio wcześniej aby był czas na 

wyjaśnienie wszystkich wątpliwości.  

 

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie zniesienia pomnikowej ochrony drzewa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, 

Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (2) 

Marta Korabik, Marcin Migas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Starosta 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

33. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Cassino położonej na 

terytorium Włoch. 
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Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Cassino położonej na 

terytorium Włoch. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta 

Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Kamil 

Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef 

Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk 

 

Uchwała została podjęta.  

34. Ogłoszenie podjętych uchwał. 

 

Wszystkie uchwały zostały podjęte. 

35. Zamknięcie XV sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 

 

Przewodniczący zakończył XV sesję Rady Miejskiej w Niepołomicach.  

 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Niepołomicach 

Przygotował: Joanna Wcisło 


